
                                        Protokół nr ...01.. / 2007 
 z posiedzenia Zarządu OSK pod Patronatem ITS w Warszawie odbytego w dniu 16. 03.2007 
 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli : 

1. Prezes : Janusz Lupiński 
2. Członkowie: 

- Andrzej Rybak 
- Jan Domasik 
- Maciej Kulka 

 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Podsumowanie pracy Zarządu 
2. Osiągnięte cele 
3. Przyczyny braku certyfikacji OSK pod Patronatem ITS 
4. Mierzenie jakości pracy OSK 

 
 
Ad. 1. Janusz Lupiński  podsumował pracę członków Zarządu. W opinii Prezesa  

częstotliwość spotkań Rady była zbyt mała. Wielokrotnie nie było na spotkaniach 
wszystkich członków Rady co powodowało trudności w podejmowaniu ważnych 
decyzji. 

 
Ad. 2. Rada podsumowała osiągnięte cele. Organizowane spotkania integracyjne w Krakowie 

i Zamościu odniosły pozytywny efekt. Środowisko szkoleniowców udowodniło, że 
potrafi wspólnie się bawić  jak i również dążyć do poprawy zasad szkolenia 
kursantów. Z niewiadomych przyczyn, mimo bardzo dobrego programu i organizacji , 
spotkania w Broku, Sobieszewie i na MT Gdańskich  nie cieszyły się wśród członków 
Patronatu powodzeniem . 

            Rozpoczęte zostały rozmowy z ITS dotyczące przeprowadzania seminariów dla 
przewoźników drogowych posiadających certyfikat kompetencji. 

            Członkowie Rady brali czynny udział w tworzeniu Kodeksu Etycznego Instruktora . 
            Rada brała udział we wstępnej fazie tworzenia Ustawy o kierujących pojazdami. 

Odbyło się spotkanie z Panem Piętką dotyczące w/w ustawy oraz uzgodnienie terminu 
spotkania w Sobieszewie 

 
Ad.3. Prezes Zarządu zwrócił uwagę na fakt, iż OSK pod Patronatem ITS nie wywiązują się z 

umowy patronackiej, która w wyraźny sposób podaje , że OSK będą podnosić swoje 
kwalifikacje (certyfikacja). Przyczyny takiego zachowania przez OSK są nie 
zrozumiałe dla Rady. 

 
Ad. 4. Rada Patronatu pozytywnie oceniła  Mierzenie jakości pracy OSK. Zostały 

zweryfikowane OSK pod Patronatem i można stwierdzić , że w szeregach Patronatu 
pozostały tylko ośrodki, które wyróżniają się na polskim rynku szkoleniowym. 
Zalecenia jakie zostały ujęte w raportach zostały wykonane. 


